Title (en)
Method for repairing a steam generator tube by sleeving, and repairing sleeve for this tube.

Title (de)
Muffeneinsatzverfahren zum Reparieren eines Dampferzeugerrohres und Reparaturmuffe fir dieses Rohr.

Title (fr)
Procédé de réparation par chemisage d'un tube d'un générateur de vapeur et chemise de réparation de ce tube.

Publication
EP 0181250 A1 19860514 (FR)

Application
EP 85402024 A 19851018

Priority
FR 8416880 A 19841106

Abstract (en)
[origin: US4847967A] A process for the repair by lining of a tube (12) of a steam generator, and a lining for such repair. The lining (15) is introduced
into the tube (12), is rolled in the tube (12) inside the tube plate (11) and radially expanded through rolling of its end part (18) located in the tube
(12) outside the tube plate (11). Leak-proofing is ensured by brazing the end part (18) of the lining in the tube (12). In its end zone (18), the lining
(15) has slots filled with brazing metal and grooves coaxial with the lining (15), which make it easier for the brazing metal to spread. The invention
applies particularly to the steam generators of pressurized water nuclear reactors.

Abstract (fr)
L'invention concerne un procédé de réparation par chemisage d'un tube (12) d'un générateur de vapeur et une chemise de réparation (25). On
introduit une chemise (15) dans le tube (12). La chemise (15) est dudgeonnée dans le tube (12) a l'intérieur de la plaque tubulaire (11) et expansée
diamétralement par dudgeonnage de sa partie extréme (18) disposée dans le tube (12) a I'extérieur de la plaque tubulaire (11). L'étanchéité est
assurée par brasage de la partie extréme (18) de la chemise dans le tube (12). La chemise (15) comporte dans sa zone (18) des gorges (32)
remplies de métal de brasure et des cannelures (35) coaxiales a la chemise (15) facilitant la diffusion du métal de brasure. L'invention s'applique en
particulier aux générateurs de vapeur des réacteurs nucléaires a eau sous pression.
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